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Föredragningspunkter, Beslut – åtgärd 
 
INLEDNING 
Mötet öppnande 
Ordförande förklarade mötet för öppnat. 
 
Val av justerare för mötet  
 Beslut: Bengt Jönsson 
 
Val av sekreterare för mötet 
 Beslut: Bengt Eveby 
 
Godkännande av dagordning 
 Beslut: Dagordningen godkändes.  
 
Föregående mötesprotokoll (bilaga 1) 
Beslut: Mötesprotokkelt godkändes. Med tillägg att 
attestrutinen skall ses över till nästa styrelsemöte. 
 
ÖVERGRIPANDE 
Administrativa förbundsfrågor 
 
Påverkansarbete 
Arbetet mot beslutande ministrar har fortsatt även efter 
beskedet att vi tappade vår världscup pga att undantag till det 
tillfälliga inreseförbudet i Sverige inte gällde elitidrottare. 
Ordförande har haft direktkontakt ed beslutande ministrar, 
igår onsdag den 7 oktober, hade idrottsminister Amanda Lind 
kallat till ett möte med SSSF och RF. SSSF gavs mycket 
möjlighet att framföra dom utmaningar uteblivet besked 
skapat men också vilka möjligheter det finns framåt och att ett 
snabbt besked i frågan är helt avgörande för att inte missa 
tåget ännu en gång. Viktigt att betona är också att detta inte 
bara gäller SSSF utan även många andra idrottsförbund. 
Viktigt att politiken förstår värdet av elitidrotten och att vi ska 
likställas andra professionella yrkesgrupper och få ett 
undantagstillstånd mot det inrikes tillfälliga inreseförbudet. 
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Digital signering 
Dokument, så som styrelseprotokoll, kommer framöver att 
signeras digitalt via Office-365. 
 
Förbundsrapport (bilaga 2) 
 
Externa rapporter/ärenden (IBU/RF/SOK/SISU) 
RF – Möten med anledning av Pandemin och de stöd som nu 
framöver skall delas ut.  
 
SOK – Årsmötet har genomförts digitalt, SSSF fanns 
representerad. Presentation av utvärdering kandidaturen 2026. 
 
 
Kommande möten 
IBU – Kongressen 14/11 sker digitalt med ett förmöte 2/11. 
 
 
 
EKONOMI 
Prognos 2020/2021 SSSF+BEAB (bilaga 3) 
Med anledning av inställda världscuptävlingar gick Martin 
och Richard igenom det ekonomiska läget inför kommande 
säsong.  
 
Styrelsen gav GS i uppdrag att göra en vidare utredning och 
översyn på helheten och presentera en handlingsplan med ev 
åtgärder/förändringar vid nästa styrelsemöte. (extrainsatt den 
26 oktober)  
 
Bolagisering 
GS och Martin gick igenom möjligheten att bolagisera 
landslagsverksamheten.  
 
Styrelsen gav GS i uppdrag att reda vidare i frågan och lämna 
ett förslag på upplägg till styrelsen att ta ställning till vid 
styrelsemötet i december.  Ett första förslag lämnas under 
styrelsemöte i december med målsättning att gå till beslut 
under vår/vinter 2021 om detta finnes intressant.  
 
 
PERSONAL & ORGANISATION 
BEAB  
GS presenterade ett första förslag på ny organisationsstruktur. 
Detta i linje med strategi 2026.  
  
Organisation SSSF vs BEAB 
GS presenterade vikten av att personal i SSSF och BEAB 
arbetar mer integrerat och mot samma mål oavsett formell 
tillhörighet.  
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KOMMITTÉER (kort rapport) 
Allmänt 
Ordförande berättade om ändringarna i SSSF-kommittéarbete. 
 
Internationellt 
Ordförande, tillsammans med GS och Tommy H, informerade 
kort om vad som togs under mötet.  
 
Föreningsutveckling  
Inget möte har genomförts i kommitteen.  
 
GS får uppdrag att bolla frågan vidare om planering av ett 
möte i föreningsutvecklingskommitteen.  
 
 
 
REGIONERNA (kort rapport) 
Allmänt 

- Regionordförandeträff  
Ordförande informerade från regionordförandeträffen. 
Fokus på fluorfrågan resp utmaningar och möjligheter ute i 
regionerna, vilka behov ser vi för att svenskt skidskytte ska 
kunna fortsätta och ta nästa steg i utvecklingen.  
Två mycket viktiga frågor som kom fram var vapen resp 
anläggningsfrågan, förstås tillsammans med fortsatt 
rekrytering och utbildning av ledare. För att klara detta krävs 
resurs men också ekonomisk stöd.   
Ordförande och GS summerade det hela som ett mycket bra 
och givande möte! 
 
 
 
ÖVRIGA FRÅGOR 
Antidoping 
Styrelsen fattade beslut om att godta en ny antidopingplan 
enligt bilaga 4. 

 
Fluorfrågan  
GS lämnade lägesrapport om fluorfrågan.  
GS och ordförande fick i uppdrag att hantera frågan. 
 
Nominering idrottsgalan 
Nomineringar från SSSF har skickats in. 
 
Nominering IBU-medalj 
Ordförande tar frågan med IBU för att se hur man kommer att 
hantera utmärkelsen under detta speciella år med en digital 
kongress.  
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AVSLUTNING & NÄSTA MÖTE. 
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
Nästa möte 26 oktober 2020. 
 
 
 
Ordförande                                                    Sekreterare 
 
 
 
Sofia Domeij                                                   Bengt Eveby  
 
 
 
Justerare 
 
 
 
Bengt Jönsson 
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